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20250117-MvS-xxx-Samenvatting-hybridiserings-Hybriden-

ontvoeringen. 
 

Ik had Martijn van Staveren 14 jan 2025 gevraagd over Hybriden, dat bestaat 
niet, bestaat wel op aarde, maar als ze dit lichaam verlaten niet meer, toen dacht ik 

he, waaat? 
 

En ja, is een giga iets. gaat zo extreem ver. Het is er allemaal wel, er zijn echt 
hybrides, levende mensen met verschillende rassen in zich, maar het is volgens 

Martijn absoluut geen ziels afspraak, dat laten ze al die mensen wel 
geloven en die beleven dat ook, die kunnen zelfs shapeshiften, is er echt. 

Maar is allemaal geen zielsafspraak, gaat zelfs namelijk nog een stap verder.  
Ze doen onderzoek en gebruiken ons als vee, en al die mensen leven op aarde, 

maken van alles mee, aan ontvoeringen, komen op de betreffende schepen, is er 
allemaal.  

 

Hier een overzicht wat martijn er sinds 2015 over heeft gezegd, een samenvatting. 
Je kan per jaargang op mijn webpage https://matrix-nl.freevar.com/ de teksten 

terugzoeken en nog uitgebreider lezen. Mogelijk al veel eerder, maar die oudere 
opnames van 2014 zijn nooit uitgeschreven. 

 

 
 

==========================//===================== 

2015 
 

Arjan: Het volgende stukje, dat voorbijkwam, dat is een heel bijzonder genetisch 
onderzoek, waaruit blijkt dat farao's uit Oud Egypte eigenlijk buitenaardse 

hybriden zouden zijn. Nieuwe genetische studie wijst in die richting, dat sommige 
Egyptische farao's aan opzettelijk genetische manipulatie werden onderworpen door 

een technologisch geavanceerde beschaving. 
Stuart Fleischmann, assistent hoogleraar Comparative Genomics aan de Zwitserse 

universiteit in Caïro en zijn team hebben onlangs de resultaten van een 7 jaar 
durende studie, waarbij DNA en botweefsel van 9 oude Egyptische farao's in kaart 

zijn gebracht, gepubliceerd. En als die bevindingen juist zijn, zou het een 
verandering van de wereldgeschiedenis boeken betekenen en een paar 

afbeeldingen die ze ook hebben, eentje is van DNA, hebben ze het DNA van 
Achnaton vergeleken met een gewoon mens zeg maar, en dan zie je dat dat er 
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behoorlijk anders uitziet. En dat hebben ze ook gedaan met botweefsel, daar 
hebben ze ook allerlei hele fundamentele verschillen gezien. En het laatste stukje 

van het artikel was wel interessant. Die zeggen van, nou de buitenaardse 
genetische manipulatie met opzet bij vooraanstaanden in het verleden en hij stelde 

zich de vraag: zijn ze eigenlijk wel ooit verdwenen? 
 

==========================//===================== 
 

Dus ja ik kan er wel iets over zeggen van wat ik er zelf over weet, is dat de farao's 
inderdaad een kruising zijn, een soort hybridiserings ras, een aanpassing, een 

modificatie tussen mensachtige wezens, die o.a. van een Sirische afkomst zijn, van 
een Sirische beschaving en dat is aangepast door Zeta groeperingen. Dus dat zijn 

rassen, Zeta groeperingen bestaan uit heel veel verschillende lagen, dat zijn ook 
wezens met lange schedels en ook grotere ogen, en daar is een kruising tussen 

gemaakt. Ik denk dat je echt geen bril nodig hebt om het zo maar even rot te 

zeggen, om te zien dat de schedels uit de oudheden totaal anders zijn, dan de 
schedel van jou en mij. 

==========================//===================== 
 

Methmeh's - Oorsprongkelijke Mens - 
Is met alle rassen verbonden, zoals bv 

• Sirianen, 
• Arcturians, 

• Phoebels (Leeuwenras, Felines, Lion people) 
• Menselijke reptielen (Azatisch) 

• Neonaten (foetus hybriden) 
• Aneis Inas, 

• Andro meilanen, 
• Draco rassen, 

• Insect rassen, 

• Reptielen rassen, 
• Reticulies (Greys) en 

• DzingZe (Engelen) 
 
 

==========================//===================== 
2016 

 
En daarom is het ook dat ik helemaal begonnen ben met het verhaal, eerst even 

gewoon rustig spreken over buitenaardse ontvoeringen, over buitenaardse 
hybridisatie processen, over de machten op de aarde, over reptiliaanse velden, 

ook over seksualiteit, want het hoort er allemaal bij. Over geldsystemen, wat 
erachter zit en hoe we het anders kunnen doen, vooral de kracht van wie we zijn, 

liefde die we uitstralen, hoe we communiceren met dieren. Om allemaal metaforen 
naar voren te halen die werkelijk zijn om in het onderbewuste en in het bewuste 

een verbinding te krijgen en dan een sprong te kunnen maken naar al die andere 
thema's. 

==========================//===================== 
Het intergalactisch hartbewustzijn is daarbij dan ook het centrale thema. 
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Mensen die al vaker met het onderwerp buitenaardsen kwesties bezig zijn, 
paranormale ontdekkingen, interdimensionale ervaringen, mensen die bezig zijn 

met de galactische federatie, mensen die met ufo's bezig zijn, 
buitenaardse ontvoeringen tegen de toestemming van de ziel, het maakt 

eigenlijk niet uit...hybridisering processen. 
Om in dat hartbewustzijn te komen betekent dan dus gewoon dat we alles op losse 

schroeven zetten en durven te zeggen van; stel nou dat het allemaal niet zo is. 
Dus ook de buitenaardse ontvoeringen etc. Want waar wij op het punt staan 

terecht te komen op dit moment en de afgelopen 6 jaar is dat heel heftig 
geworden, is dat wij gaan ontdekken dat de lichamen waar wij op dit moment deel 

van nemen, althans dat we er met ons bewustzijn aan gekoppeld zitten, 
dat die lichamen die wij dus nu bewonen, biologisch, al het resultaat zijn van een 

kloon programma. 
En dat dat kloon programma waar we nu met z'n allen voor waken, wat we zien 

gebeuren in de genetica, dat die mensen/ dieren die worden gekloond, dat het 

allemaal langzamerhand wordt geïntroduceerd, bewust, door de wetenschappers, 
om te zorgen dat er een bepaalde ethische waarde ontstaat waardoor mensen 

zeggen van....acceptabel...we gaan steeds meer naar het bewustzijn toe, 
langzamerhand, dat datgene waar wij in wonen, ons lichaam, dat dat al een 

onderdeel is van een heel groot multidimensionaal programma, waar wij gewoon 
simpelweg de vermogens niet voor hebben om dat in een keer te doorzien. Nog 

geen 8% van ons fysieke dna is operationeel, dat betekent dat 92% van ons uit 
staat en toch zitten we hier. 
 

==========================//===================== 
Die hele wetenschap, daar heb ik als kind over gesproken en in die hele 

ontvoering periode, waarin wij ook thuis als gezin in terecht kwamen, mijn 
moeder werd er ook gewoon in betrokken, die was behoorlijk heftig. Ik heb al eens 

gezegd in een van die andere lezingen en het gaat dus niet over het verhaal van 
mij in dit geval, maar het gaat eventjes over de inhoud van die ontvoeringen, om 

iets onderuit te halen, wat in feite onze ontwikkeling ernstig ondermijnt. 
Buitenaardse rassen die de mensheid bezoeken, openlijk, die dat doen ten gunste 

om mensen te healen, die mensen ontvoeren tegen hun zin in, met de 
boodschap..."maar we doen dit omdat je ons kindje draagt"....en je hybridekind 

wordt meegenomen naar een andere wereld...."we hebben dit op ziels niveau 

afgesproken", alles wat je daarom heen kunt draaien, zijn allemaal 
manipulaties en misleiding. Dat is in ieder geval heel belangrijk. 

En dat betekent dat er heel veel omvalt en dat er heel veel mensen het niet leuk 
vinden dat ik dat zeg, want waar haal ik de brutaliteit vandaan. Ik zeg steeds, ik 

spreek op basis van mijn eigen ervaringen en informatie. Wat er aan de hand is, 
dat er verschillende velden zijn van schepping, er zij verschillende velden 

en verschillende realiteiten en universa in het oorspronkelijk goddelijk 
bewustzijn van oorsprong. En als je dat eventjes in tweeën bekijkt, het zijn er 

niet twee maar het zijn veel meer velden. Je hebt één veld, dat is het veld van 
heelheid en verbinding, dat is gewoon in het universum voortdurend aanwezig. 

 
En terwijl daar miljarden andere werkelijkheden en dimensies/ universa 

doorheen lopen, lopen daar ook andere velden doorheen, dat zijn 
interceptie dimensies, die zijn dus gecreëerd door kunstmatige rassen, 
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100% technologisch van aard, zelf neuraal lerend en worden geïnstrueerd 
door dat veld van bewustzijn, dat is een computertechnologie, maar heel 

anders dan wij hier kennen.  
Die werkelijkheid die mengt zich met de mens.  

Die heeft de mens ook creëert, fysiek, waar wij ook een onderdeel van zijn.  
En deze wezens die hebben een programma met de mens haar bewustzijn.  

Dus niet met hun lichamen, die lichamen zijn eigenlijk om ons bewustzijn te willen 
vasthouden.  

Om ons daarin te vangen en vervolgens ons bewustzijn te ontwikkelen volgens de 
normen en waarden van principe van het artificiële/ kunstmatige veld. 

Dat veld van schepping, liefde en verbinding mengt zich op geen enkele wijze met 
het menselijk bewustzijn, omdat het veld van schepping en kracht zich 100% 

bewust is van het feit waar de mensheid met haar bewustzijn in terecht is 
gekomen, in dit gedeelte waar wij nu zijn. 

 
 

==========================//===================== 
 

Tweede verschillende systemen.  
Het ene is het scheppend wezen.  

En het andere is het lichaam, fysiek in dit geval.  
Weet, heel diep in je eigen database, dat de organische zielen familie geen 

biologische lichamen kent.  
Niets.  

Absoluut niet.  

Alles wat biologisch is, is een onderdeel van een kloon wereld.  
Alle wezen die de mens onderzoeken, ufo-ontvoering doen, buitenaardse 

ontvoeringen wereldwijd, daarvan zeggen ze dat het op zielsniveau is 
afgesproken.  

Maar dat is niet waar.  
Want er zijn geen scheppende rassen die interesse hebben in hoe ons fysieke 

lichaam in elkaar zit, omdat zij eigenlijk weten wie wij zijn.  
Zij hoeven ons niet te onderzoeken.  

Dit is dus het scheppende lichaam en dat is het fysieke lichaam.  
Dat loopt hier dus doorheen.  

Ik sta hier even als voorbeeld.  
Het fysieke lichaam is allemaal atomen die trillen op een bepaalde frequentie tegen 

elkaar aan.  
Daarom krijg ik een verdichting.  

In dit programma, dit hele programma, dit fysieke lichaam, morfische veld, wordt 

aangestuurd door het brein hier.  
In dit brein liggen de bouwstenen en de mastercellen in het midden van de 

epifyse (pijnappelklier).  
En daarin ligt een bouwsteen van een heel systeem van wie ik zou moeten denken 

dat ik ben.  
  

Dus als ik niet bezield zou zijn, en ik zou er nu uit gaan, ik zou in staat zijn door te 
praten, dan zie ik mij alleen nog verschuiven naar Martijn terug.  

Zou ik getraumatiseerde mensen te zien krijgen.  

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 5 van 22                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Met tekorten en niet durven praten, et cetera, et cetera.  
Dan krijg ik dus die rol te zien, want die komt van mijn ouders mee, die durven dat 

niet.  
Dus dat zou ik die rol worden, maar doordat ik vanuit mijn wezen spreek, spreekt 

mijn wezen dwars door die atomen heen.  
En zit mijn wezen, wat tussen de atomen in loopt, gevlochten zit, die spreekt dus 

nu en die beïnvloedt als het ware, spreekt, het galactische wezen spreekt dus 
dwars door de persoonlijkheid heen.  
  

==========================//===================== 
 

Ik heb dat als mijn kind zijn allemaal meegemaakt, contacten met zéér 
geavanceerde rassen, wezens die súper geëvolueerd zijn, waar de wetten zoals wij 

dat herkennen en kennen van de fysica, totaal níet aan de orde zijn, helemaal niet. 
Wezens die zich onttrekken aan ruimte, zoals wij dat zien....zich onttrekken aan 

tijd, letterlijk en ook met hun vermogen van hoe ze óns waarnemen, óns kunnen 
veranderen en aanpassen, dat is belangrijk. Die ervaringen die ik daar in mijn 

kindertijd heb gehad, waren hoofdzakelijk gebaseerd tot aan mijn negende jaar op 
artificiële rassen, dat zijn súper biologische wezens, écht biologisch. Hebben de 

volledige zeggenschap vanuit hun mind en hun boardcomputer, om invloed te 

hebben, ook op hun eigen lichaam, waarmee ze zich aan kunnen passen, kunnen 
veranderen van vorm. Ze kunnen uit deze dimensie zich terugtrekken, of beter 

gezegd, in een intermoleculaire ruimte zich terugtrekken. Dus tussen de moleculen, 
dus andere lichtcoderingen. Deze wezens zijn veelal bijdragend, ik kan niet zeggen 

liefdevol, zij vinden van wel, maar vanuit ons paradigma is dat geen liefde, maar ze 
zijn dienstbaar. Ze staan de mensheid ten dienste om te ondersteunen in het 

evolutieproces, maar ze hebben een ander historie. Ze hebben een héle andere 
achtergrond. En dat is voor ons als mensen met een emotie en empathisch 

vermogen is dat waarneembaar, dat wij dus niet gezien worden, waargenomen 
door hén, met hetzelfde gevoel van liefde, vanbinnenuit, dus we worden niet gezien 

in onze essentie, we worden dus ook als wezens op deze manier behandeld.  Daar 
heb ik al over gesproken, over de veelvuldige ontvoeringen, ook daarover zijn héél 

veel verschillende verhalen. Over dat er ontvoeringen bestaan die je hebt 
afgesproken op ziels niveau, over ontvoeringen die níet zijn afgesproken, 

die tegen je wil in gaan. Er zijn mensen die zeggen dat kán niet, wij zijn 

wezens van vrije wil en ik gooi alles in een keer omver door te zeggen, wij 
hebben géén vrije wil in dit model. 

En dat is wel eens heftig. Omdat het lijkt maar dat kán helemaal niet. 
 

==========================//===================== 

 
2017 

 
Die kristallen in het etherische bewustzijn van wat wij vrouwen noemen, dat zijn 

eigenlijke hele diepe, krachtige scheppingsvelden. Hele grote, krachtige 
scheppingsvelden. 

Het etherisch bewustzijn in de vrouw wat ik daar beschrijf als kristallen, dat zijn de 
resonantievelden, zoals wij dat kennen, geometrieën die niet hoekig zijn, maar het 

zijn ronde geometrieën, dat zijn frequenties, emoties, communicaties, om leven te 
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ontvangen in de wereld waar wij vandaan komen om leven te ontvangen, vormloos, 
m.a.w.  dat er wezens uit andere evolutionaire stadia vanuit het scheppingsveld 

door evolueren naar een nog veel groter, krachtiger, nóg groter, krachtiger, zonder 
krachtiger te zijn in dit stuk, maar meer in emoties krachtiger bewustzijn naar het 

oorspronkelijke vrije veld, dat noemen wij dan hier op aarde reïncarnatie, maar dat 
zijn wezens, bewustzijnwezens, die doorgroeien naar het veld van de 

oorspronkelijkheid van de vrije wereld, dat is dus zeg maar het Goddelijke veld, 
letterlijk zoals wij het op de aarde het Goddelijk veld noemen, en dat gebeurt bij 

het ontvangen daarvan. Ze worden ontvangen, het gebeurt op basis van 
emotionele krachtvelden door wezens, die we hier kennen als vrouwen en de 

resonanties, die daarbij aanstaan, dat is dus eigenlijk de ontvangst, bandbreedte, 
dat is een emotie, wordt gedragen door de vrouwen, die wij hier vrouwen noemen 

maar daar niet perse vrouwen zijn, worden gedragen in de kroniekplek eigenlijk 
van wat wij hier bij vrouwen de baarmoeder locatie noemen.  

Daar wordt ook om gevochten. Daar gaan al die hybridiserings processen 

over, dat hier op de aarde tegen de wil in of met zogenaamde toestemming 
van de ziel, implantaten worden ingebracht in de mens, in de fysieke 

vrouw.  
Het heeft te maken met die coderingen, die emoties die daarin ontstaan. 

Dat is ook de plek waar kindertjes groeien in de baarmoeder en de 
emoties, die daarbij ontstaan, die worden ook gemonitord in hybridiserings 

processen en daar heb ik het over gehad. 
 

==========================//===================== 
Die worden minutieuze bezocht en wordt in kaart gebracht met hele speciale 

technologie, een hele grote opsporingsactie, en daar staan de buitenaardse 
ontvoeringen ten dienste in, waarom er kinderen worden gekweekt, eicellen weg 

worden gehaald. Het gaat om het onderzoek naar de bloedlijnen diep in het 
etherische bloed. Ik spreek niet over het aardse bloed. Ik spreek over het 

etherische bloed. Dat onderzoeken ze, dat brengen ze bij elkaar, dat 

brengen ze in kaart, dat is een héél groot onderzoek en hun bedoeling is 
dat op het moment dat dit hologram stopt ofwel de hele invasie van de 

artificiële grootmacht stopt inclusief al die miljarden andere beschavingen 
die ook leven in dat hologram van deze cyborg beschavingen.  

Want het opperbewustzijn van deze cyborg beschaving heeft geen empathie met 
het eigen softwareprogramma, dat hoeft namelijk niet want dat wezen is dat 

softwareprogramma. Op het moment dat dat beëindigd wordt omdat onze 
kracht hier aan het toenemen is, is niet hun bedoeling dat niet wij met ons 

bewustzijn weer terugkeren in het grotere veld maar dat wij hen 
meenemen, naar binnen.  

En dáár draait het om!  
Alles draait om het grote bewustzijn van dat in feite wie we al zijn, wat we 

al hebben bereikt, en alle ufo onderzoeken, en er zijn echt ontzettend veel 
grote onderzoeken gedaan naar buitenaardse ontvoeringen, dat is echt 

niet maar! 
 

==========================//===================== 

 
Ik heb met heel veel te maken gehad, buitenaards contact, buitenaardse 
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ontvoeringen, ik heb te maken met mindcontrol groepen, dat zijn eigenlijk 
inlichtingendiensten die achter deze werkelijkheid functioneren. Eigenlijk zit het er 

doorheen maar ik druk het even zo uit. Alles wat zich hier in deze werkelijkheid 
afspeel en kan afspelen dat hangt niet van deze beschavingen af. Dat hangt 

van het vermogen van de mens af, die eigenlijk ontvangt en zendt. En dat is 
precies waar wij nu mee te maken hebben, omdat van groot belang is dat de 

mens gaat beseffen dat zij de schakelaar tussen deze werkelijkheid die wij 
nu als werkelijkheid zien, die dus ook onze werkelijkheid is, en de 

werkelijkheden die hier dwars doorheen lopen en dat we daar ook contact 
mee kunnen maken.  

 
==========================//===================== 

De mensen die de ontvoeringen hebben ervaren, dat zijn duizenden c.q. 
miljoenen mensen hier op aarde, de ontvoerden hebben ervaren dat er iets groters 

is buiten zichzelf, ze werden overruled, overschreven, die grotere kracht buien 

jezelf zorgt ervoor dat je je psychisch emotioneel maar ook spiritueel terugtrekt, 
naar binnen, je maakt je kleiner.  

Je maakt ruimte voor die andere energie. New age is daar ook op gericht, is 
ontwikkeld synchroon toen het moment kwam dat de mens op deze aarde begon te 

beseffen dat er inderdaad iets aan de hand was dat andere krachten uit een andere 
wereld zich ermee bemoeide en interventie pleegde in het menselijk bewustzijn, dat 

daar een hele snel verloop overheen werd gelegd naar een ander informatiestuk. 
Dus mensen sprongen van de ene groef van de langspeelplaat hop in een andere 

groef. Dat is op een hele slimme manier gecoördineerd. Als je begrijpt hoe 
mensen denken, als je begrijpt hoe mensenmassa tegelijkertijd hetzelfde kunt laten 

denken zonder dat ze het allemaal door hebben natuurlijk, dan kun je precies alles 
sturen met een ander format, maar de inhoud is hetzelfde. 

 
==========================//===================== 

 

Ik heb als kind heel veel meegemaakt op het gebied van ontvoeringen, zoals dat 
wel wordt genoemd. Dat is niet zomaar iets, het is veel groter dan dat. Daar heb ik 

ook heel veel commentaar op gekregen omdat mensen het gingen benoemen aan 
de hand van wat ze denken wat het is.  

Ik noem het eigenlijk geen echte ontvoeringen.  
Het zijn voor mij toenaderingen vanuit andere werkelijkheden. Dus er zijn 

verschillende werkelijkheden die door elkaar heen lopenwaar allerlei 
verschillende groepen in actief zijn, waarbij het ene belang bijv. bij de 

buitenaardse ontvoeringen die ik als kind meegemaakt heb, waarbij het 
belang wat ging over mijn bewustzijn ook weer het belang is van een 

andere groep.  
Dat is misschien even lastig uitgelegd. Wij denken nu dat de Cabal (groep van de 

illuminatie- mijn toevoeging) wordt opgeruimd, ontmanteld, daar wordt veel over 
gepubliceerd op de alternatieve media. Er zijn heel veel Channelings en mooie 

berichten over. Ik vind het ook heel erg mooi om dat af en toe eens te lezen. Het is 
ook mooi en goed dat er over wordt geschreven.  

Er is ook niks verkeerds aan, maar we moeten wel blijven beseffen dat zich steeds 

hetzelfde, de sigaar uit eigen doos, steeds weer herhaald wordt, telkens weer wordt 
er voor de mens besloten wat de afloop is, steeds weer wordt het van buiten af 
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georkestreerd, op welke manier dan ook.  
Of het is de galactische federatie die het doet, of het is een white night groep die 

de Cabal ontmaskert, of het zijn bep gidsen die informatie doorgeven aan de 
mensheid dat ze op een cruciaal punt staat om helemaal vrij te komen uit de 

gevangenis.  
  

En er wordt niet verteld hoe dat gebeurt, gemakshalve wordt dat 
achterwege gelaten, alleen dat het gebeurt.  

En dat is op zich wel lekker want dan kun je in je schommelstoel 
achterover hangen en denken van nou het wordt gewoon opgelost.  

  
Maar weet je voor ons is het van groot belang om te beseffen dat er 

helemaal niets wordt opgeruimd in de Cabal, dat het allemaal een 
onderdeel is van een gigantische neurologische invasie en dat mens tot op 

het bot zo ontzettend misleid wordt, zó ontzettend misleid, dat ze daardoor 

niet in haar eigen creatie komt.  
  

Dus ze wacht totdat de sneeuwschuiver voorbij komt en het pad wordt gereinigd.  
  

Maar wat wij zelf mogen doen opstaan in onszelf, dát gedeelte dat wordt 
daardoor meestal voorkomen.  

  
Hebben jullie het idee dat als er beschavingen zijn, hele ver ontwikkelde 

beschavingen, die het vermogen hebben om een gevecht te voeren over de 
mensen van deze aarde, met een bep diepgaande reden c.q. redenen, dat dat 

gevecht niet wordt uitgevoerd door mensen te installeren zoals een Cabal, die 
vervolgens verwijderd zou kunnen worden?  

Heb je het idee dat ze daar geen rekening mee hebben gehouden?  
Zou het zo zijn dat als er een illuminatie is, een satanische orde, een grote clan die 

we dus de Cabal noemen, dat het wel eens zo zou kunnen zijn dat die Cabal, als die 

er zou zijn, wordt opgepakt, per direct wordt vervangen door iets anders?  
Zo maar een vraag…  

Zou het gevecht niet worden gevoerd door de Cabal, dan zou het gevecht misschien 
plaatsvinden over het denken van de mens.  

Als je de ultieme technologie hebt, het gaat om technologie, en het gaat in heel 
veel punten tegen de spirituele modellen in.  

Dat is ook nodig om de domino stenen om ver te laten gooien, om te kijken 
wat daar dus eigenlijk onder ligt.  

  
Heb je het idee dat als er beschavingen zijn die zo ver technologisch 

ontwikkeld zijn, virtual reality 85 miljard jaar verder ontwikkeld, dat het 
gevecht helemaal niet wordt uitgevoerd door het plaatsen van een Cabal, 

dat het helemaal niet gaat om de illuminatie, maar dat het gevecht dat 
wordt gevoerd gaat over hoe de mens denkt op die planeet.  

  
Wat is het ultieme wapen, als je het over een wapen zou willen hebben, 

neurologische invasies, dat is het!  

  
En hoeft niet perse een neurologische invasie te zijn in het fysieke lichaam.  
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Er zijn veel meer dingen aan de hand als waar wij het met elkaar over hebben 

gehad. Ik buig hem even helemaal terug naar het begin.  
  

Onze Kracht van Oorsprong, de wezens die als zieners worden gezien en 
gekend en erkend en herkend, dragen vermogen in zich, zo krachtig en zo 

groot, dat het effect heeft op heel veel andere beschavingen waardoor hun 
agenda werd verstoord.  

  
Er werd alles uit de kast gehaald om de Scheppers van Oorsprong, delen 

van het hele veld van de Kosmos van Schepping, zichzelf niet meer kunnen 
laten herkennen.  

En dat eindigde uiteindelijk in een volledige besturing van het denken én 
het voelen van die wezens, waarbij die wezens denken dat ze zelf denken 

en zelfs dat ze voelen dat hun gevoel van henzelf is.  

  
Daarvoor hebben zij geen Cabal nodig en geen illuminatie nodig. Dat is 

allemaal menselijke perceptie, dat is belangrijk.  
  

Dit mag echt in beweging gezet worden, want de channelings van dat de 
Cabal wordt opgeruimd komen uit dezelfde koker als de Galactics 

federation, als de angels en als de opgestegen masters. Dat spel wordt 
heel duidelijk gespeeld.  

  
En ik sta hier niet om leuk gevonden te worden, ik sta hier ook niet op de 

poten van de stoelen en tafels omver te halen, maar om dingen te zeggen 
waardoor mensen terug kunnen keren, buiten alle aangeprate religie en 

hoop modellen, terug hoe maak ik in mijn eigen leven met mijn voeten op 
de grond, als galactisch wezen hier in de vorm van een mens, hoe maak ik 

geluk in mijzelf los, in mijzelf, vanuit mijzelf, wie ben ik ten diepste.  

  
Niet waar kom ik vandaan en vanuit welk universum, ik ben nu hier. Hoe kan ik 

mijn bijdrage leveren aan mijzelf en aan de wereld dat het hier beter gaat op de 
aarde.  

  
Dat de mensen die dus ín die structuren zitten van gevangenschap, dat die 

daar niet heen hoeft te gaan, maar dat je vanuit je hart iets doet.  
Die kracht daar binnen in, dat hele diepe gevoel dat weg gepleisterd is, dat 

we zo in emotionele onevenwichtige situaties terecht  zijn gekomen 
waardoor goedgelovig werden.  

  
Als ik al die channelings lees en vooral ook de Cabal, ik vind het echt heel 

mooi, maar wat er gebeurt is dat er binnen de Cabal, binnen de 
organisatie, binnen de machthebbers er heel veel verschillende processen 

zijn, hele grote groepen binnen die machtssystemen, daar wordt gewoon 
een spel gespeeld, ik noem het schaken, ze zijn aan het schaken onderling 

en die partijen weten nog niet eens dat ze zelf geschaakt worden.  

  
En de mensen die de kracht in zich dragen van Oorsprong, die het 
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Oorspronkelijk Licht in zich dragen hier binnen in, wat dat dan ook mogen 
zijn, het merendeel van de mensen is zo goed gelovig.  

  
Nu is het weer de Cabal en straks over 5 jr is het weer wat anders.  

Wanneer wordt de mens wakker, wanneer gaat de mens werkelijk over tot 
het Zijn van die Kracht. 

  
Wanneer durven we werkelijk met elkaar te gaan kijken wat er nog meer aan de 

hand is. Ik vind het wel een belangrijk thema.  
Vooral ook omdat er zo veel kracht en aandacht aan wordt gegeven.  

Het gaat dus niet om waarheid en geen waarheid, want het speelt zich wel degelijk 
af.  

Want het is niet de sluitsteen van de innerlijke Kracht die we moeten durven 
openen.  

Als je alles ter discussie stelt stel je dus ook alles ter discussie. Inclusief mijzelf.  

Ik stel mij zelf nu ter discussie, want wie ben ik, er is geen ik, in dit moment ervaar 
ik mijzelf als mens hier op de aarde.  

Als ik spreek vanuit mijn ik, dan ben ik heel erg ik-gebonden, ik kan ook gewoon 
vanuit het geheel spreken, ik ben een reiziger net als jullie.  

Buiten de vorm om ervaar ik het leven hier op de aarde met al zijn mooie dingen, 
maar ik met al zijn lastige en moeilijke dingen.  

Dezelfde thema's als jullie.  
Er is geen verschil in, we maken allemaal dezelfde reis.  

  
En degene die denkt dat de ander er doorheen is, niet, ik ben er niet doorheen ik 

sta hier ook, ik heb ook te maken met dezelfde zaken, dezelfde situatie hier op de 
aarde. Het is mij een grote eer om met jullie samen op de hele aarde met elkaar te 

gaan kijken van hoe kun je die beweging zetten. En dat kan eigenlijk alleen maar 
door helemaal los te komen van wat er ook is.  

  

Elk energieveld wat er opgeroepen wordt het reptiliaanse brein in 
beweging zet vanuit dat denken, daar zit dus religie, het verhaal van de 

Cabal is daar een heel belangrijk onderdeel van, moet gewoon los worden 
gekoppeld van je bewustzijn.  

 
==========================//===================== 

2018 
Martijn we hebben ondanks dat we ons heel erg richten op onszelf, hebben 

we ook een multifunctionele taak, we worden ook bestudeerd, we worden 
bekeken, we worden letterlijk bekeken door verschillende 

belanghebbenden waaronder de huargardiaanse beschavingen, observeert 
de mens, dus op het moment ga je dood, zo ervaren we dat, het is niet 

dood. De dood is een mechanisme om in de controle laag te blijven of om 
eruit te komen, dus innerlijke bevrijding. Laten we het even op onszelf 

betrekken, wij zijn heel mooi bezig, beseffen we dat wel hoe mooi werk we 
doen, hoewel dat soms best wel lastig is om dat zo te zeggen, we hebben 

het gevoel we doen maar net….   

Nee we doen al zo mooi werk. Lieve mensen kijk eens hoe de wereld ervoor staat 
en dat je de moed en de lef hebt om zo diep in jezelf te kijken, zo'n gigantisch 
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script te bestuderen, en daar je eigen betrokkenheid daarin te hand te 
nemen, dat is gigantisch.  

Terwijl we dat doen in ons leven, aan het leven zijn vanuit eigen kracht, en 
precies datgene doen waar het experiment ooit om gestart is, dan is het zo 

dat we onszelf bevrijden, maar we brengen ook een resultaat in beweging 
in deze matrix die nodig is voor andere beschavingen die observeren.   

Plus, we doen nog veel meer dan dat, we doen ook nog iets wat in het 
analoge veld een heel groot onderzoek is, wij zijn binnen een artificiële 

werkelijkheid zijn wij met elkaar aan het ontwikkelen een nieuw 
scheppingsmodel, het gaat veel verder dan waar we het tot nu toe over 

hebben gehad.  
Daar zijn ook zoveel andere beschavingen bij betrokken. Even helemaal terug 

naar de eenvoud.  
Als we er van uitgaan dat dit een gecreëerde bedachte werkelijkheid is, dat het 

universum een experiment is, het gaat niet alleen over dit universum, als we daar 

van uit gaan dan is het dus mogelijk gebleken door allerlei lastige toestanden, om 
geboren te worden in zo'n omgeving en als dan in die omgeving waar alleen 

intellectuele vaardigheden de scepter zwaaien, als daar gevoeld kan worden vanuit 
een oorspronkelijke emotie, wat ver van dit af staat, dus niet het denken, als daar 

dus gevoeld wordt, komen die trillingen, dat zijn geometrieën, komen vrij, worden 
er zaden in beweging gezet, trillingen, frequenties die hier dus helemaal nog niet 

zijn, waardoor deze hele werkelijkheid als een mix gaat functioneren tussen cyborg 
beschavingen en analoge beschavingen waardoor er een soort hybridisering 

plaatsvindt tussen twee verschillende werkelijkheden.  
 

==========================//===================== 
 

Vraag: ik heb je heel veel over buitenaards contact of over ontvoeringen 
gehoord maar ik heb je nog nooit iets horen over het fenomeen hybrid children. 

Martijn: dat zou best kunnen dat jij dat niet hebt gehoord, je bent er nieuwsgierig 

naar.  
Hybridiseringsprocessen waar veel over geschreven wordt m.a.w. dat er mensen 

woorden betrokken, laat ik het zo maar eventjes noemen bij 
hybridiseringsprocessen, kruising tussen mensen en andere levensvormen.  

Daar zijn heel erg veel ervaringen in en ook heel veel theorieën over. Daar ga ik 
het niet over hebben inderdaad. Ik wil er wel iets over zeggen.  

Er is een geloof gaande ook in dat stuk. Met het stukje uitzoomen wat we vandaag 
met elkaar doen, en wees er zeker van dat dat heel erg nodig is, in het bewustzijn 

hier, om eventjes afstand te nemen van wat er eigenlijk allemaal gaande lijkt te 
zijn, dus met en andere blik te kijken naar deze werkelijkheid.  

Dan zal die manier van kijken ook die hybridiseringsprocessen een andere 
betekenis gaan geven.  

Binnen dit universum zijn hybridiseringsprocessen gaande.  
Dat is gewoon zo. Het enige wat ik er over wil zeggen is dit.  

Van alle beschavingen die de kracht van god in zichzelf en in de ander eren 
is er geen één beschaving die zich bezighoudt met hybridisering.  

Met andere woorden alle wezens die zich bezighouden met hybridisering 

zijn op technologische krachten gebaseerde intelligenties die hybridisering 
nodig hebben op basis van technologie en genetica, om nieuwe 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 12 van 22                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

levensvormen te laten ontstaan.  
Daar is niks goeds of kwaads aan, hoewel er beschavingen zijn die daar 

echt hele andere bedoelingen mee hebben, is het ook zo dat we moeten 
vaststellen dat de kracht binnenin de materie overstijgt, en dat we vanuit 

de kracht van binnenuit er geen sprake is van hybridisering tussen 
verschillende beschavingen omdat god zich op allerlei verschillende 

manieren representeert en dat is afhankelijk van wat er allemaal nog niet 
besproken is.  

Dus als ik reageer op hybridiseren, het bestaat, er zijn heel wat mensen die 
ervaren hybridisering als iets heel moois positiefs dat klopt dus ook, met de bril 

van die matrix. Maar de essentie is dat het een zorgwekkende situatie is 
binnen de matrix. 

 
==========================//===================== 

Hybridiseren 

Deze dag heeft ook als doel om in de verboden zone te komen. Stel dat zij 
naar hetzelfde op zoek zijn dan wij. Zij zijn daar in terecht gekomen, zodat 

zij het onderzoek kunnen doen hoe dat bij ons werkt zodat zij vervolgens 
het bij zichzelf kunnen integreren. Stel dat deze macht, deze zeer 

geavanceerde levensvorm een manier heeft gevonden om een 
samensmelting te hebben laten plaatsvinden tussen wezens die die kracht 

in zich dragen en zijzelf door heel veel gestudeerd te hebben hoe andere 
cyborg beschavingen die niet vanuit de levenskracht maar vanuit een 

collectief intelligentieveld – misschien kun je je dat nog herinneren in je 
databank. De Draconische machten hebben dit heel lang bestudeerd en ze 

hebben zichzelf op de plek neergezet dat zij dat ook willen. Zij willen 
echter niet bezield worden met die levenskracht (noot van mij: The Force). 

Ze willen dat niet in zichzelf ervaren, maar ze willen zich wel in die kracht 
neerzetten, achterstevoren. Als we dit hele scenario achterstevoren in 

beeld zetten, dan kun je zien dat de mens is afgeleid met haar bewustzijn 

en in een projectie terecht is gekomen. Dat het bewustzijn van de mens 
onderuitgehaald is. Ze hebben maar één belang en dat is dat hun 

experiment moet slagen, een nieuw gehybridiseerd menselijk ras, die 
onder (super)visie valt hoe ze denken en hoe ze voelen en die wordt 

teruggeplaatst op Terra Gaia. Je zou niet herkennen aan deze mensen dat 
het Draconisch zijn. 

 
==========================//===================== 

Ontvoeringen 
Vraag: hoe gaat de ontvoering dan te werk? Weten de mensen dat al dat ze 

ontvoerd zijn/worden? 
M: Er worden heel veel mensen ontvoerd.  

De laatste schatting is dat er zo’n 2,5 tot 3 miljard ontvoeringen hebben 
plaatsgevonden die behoren bij de hybridiserings onderzoeken. 

 
==========================//===================== 

Vraag: dat het belangrijk is om samen te werken heb ik altijd anders begrepen.  

M: als er wordt samengewerkt tussen de Wezens van Oorsprong in welke vorm dan 
ook, dat die kracht überhaupt, het uitwisselen van die kracht het dragen van die 
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Kracht in jezelf, als dat nou gewoon gezien wordt als samenwerken, dan is er 
eigenlijk alleen sprake van die Godskracht door die samenwerking van 

oorspronkelijkheid. Als dat verbroken wordt is God weg, geïsoleerd in individuele 
processen in wezen. Hij wordt niet meer gedeeld, niet meer open gezet en is er 

geen communicatie meer. Waar deze krachten op uit zijn is om zitting te nemen 
binnen het netwerk van die samenwerking maar zij willen een coördinerende rol 

hebben omdat ze willen sturen in een ideologie die wij op dit moment niet kunnen 
bevatten. Wat ze hebben gedaan is dat ze een gehybridiseerd leger hebben 

opgebouwd, teruggebracht in een hologram buiten de werkelijkheid die ze 
bezet hebben, onder bezetting. Daar leven mensen met beide vermogens maar 

in feite hebben ze de Goden vervangen. En de Goden die er nu zijn, die de 
Godskracht wel in zich dragen maar dat ze niet weten wat ze denken en voelen, 

staan onder controle van die Draconische machten, waardoor er een samenwerking 
is niet op basis van het stromen van waarden gezamenlijk, maar een samenwerking 

op basis van instructies uit een ander groter veld. Dus eigenlijk praten we hier over 

de verandering van het Godsbewustzijn, maar dat kun je niet veranderen in een 
wezen, want je bent onuitwisbaar. Bewustzijn blijft voor altijd bestaan. Ze hebben 

iets anders neergezet. En het bijzondere is dat dat andere dat neergezet is, op dit 
moment ook meewerkt in ons bewustzijn. De Draconiërs die dus ingezet zijn in het 

overnemen van het menselijk bewustzijn, dus de invasie hebben gepleegd hebben 
zichzelf vervangen. Ze zijn niet allemaal vervangen in deze belegering om als een 

nieuw ras, in plaats van die Draconiërs, als een nieuw ras mee te regeren, mee te 
coördineren en complete zeggenschap te houden over wat hier op de aarde 

gebeurt. En nu komen we op het kwantum, op het grotere gedeelte. Wat daar 
gebeurt sijpelt door, door alle projecties heen en heeft invloed op de mensen die 

leven in fysieke lichamen onder dat Draconisch bewind waaronder deze lichamen 
(klopt op z’n eigen lichaam). 

 
==========================//===================== 

2019 

Er zijn verschillende groepen bezig en op dit moment zijn het er zo’n als ik 
het goed heb 71 verschillende groepen in verschillende dimensies, zijn 

bezig binnen die constructie, dus binnen die lagen van de matrix, die 
verdiepingen zijn bezig omdat wij door hun velden heen gevallen zijn, zijn 

we gemonitord, dat is een onderdeel, een bewust onderdeel om ons te 
kunnen track en tracen, dus het zijn allemaal controlesystemen. Er zijn 71 

groepen die met hun technologie doordat we bij hen langs zijn gegaan en 
zij weten en volgen waar we zitten met ons bewustzijn in welke matrix, die 

met hun technologie ons bewustzijn hier van deze aarde kunnen koppelen 
aan technologie van hun waarbij er dus een ontvoering plaatsvindt. 

==========================//===================== 
Wat er gebeurt is dit. Mijn bewustzijn wordt gekaapt, wordt weggetrokken 

omdat ik leef in een lichaam wat niet van mij is, dat moeten wij beseffen 
hoor. Wij moeten niet denken dat dit lijf van ons is. Daar ligt de grote 

sleutel. Je moet goed gaan beseffen dat het lichaam niet van ons is en dat 
er andere houders zijn die menen dat het van hun is en sommigen hebben 

misschien ook gewoon recht van spreken. Het lichaam wordt 

opengebroken, neuraal, ze halen het bewustzijn er als het ware uit en 
doen dat met een speciale technologie koppelen aan het bionische lichaam 
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wat klaarligt in hun laboratoria. Op dat moment wordt ik wakker in dat 
lichaam en kom tot leven. 

En dan komt het bijzondere, als ik wakker word kijk ik naar mijzelf en zie ik dus 
ook wie ik ben hier op de aarde. Zij zien het niet! Zij kijken naar mij en zien 

gewoon een bionisch lichaam. Zij weten dat mijn bewustzijn gekoppeld is aan dat 
lijf. Zij weten dat ik mijzelf ervaar zoals zij willen dat ik dat ervaar, maar het 

lichaam is niets anders dan een soort vangmechanisme om mijn bewustzijn daar in 
te brengen dus ze kapen je bewustzijn in een ander veld. 

En dat is de constructie van het draconische ras, dus die 188 lagen. Ik word daar 
wakker en ben volledig bewust, puur vanuit wie ik ben, dat het lichaam dat ik zie 

dat dat helemaal niet waar is. Dat weet ik, dat ben ik niet, ik ervaar het wel maar 
dat is wat zij door mij heen zetten. Mijn bewustzijn fabriceert dat ik dat ben. Zij 

zien dus een leeg lichaam. Op het moment dat ik daar, zo ervaar ik dat, kunnen zij 
met hun technologieën kunnen ze allerlei aanpassingen verrichten in het brein, dus 

in het neuraal netwerk. Eigenlijk speelt het zich af door dit stuk (volgens mij houdt 

hij zijn beide handen zijwaarts tegen zijn hoofd). Het neuraal netwerk daar gaan ze 
aan werken en alles wat er nodig is wat zij hebben aan doelstellingen dat wordt 

toegepast.  
En dit is zeg maar een onderdeel van een grote ontvoering scenario.  

Dus mensen denken dat ze ontvoerd worden ergens heen maar het gebeurt 
eigenlijk niet echt, hun bewustzijn wordt alleen gekoppeld aan iets anders.  

Dat zijn hele grote ontvoering scenario’s. Hier op de aarde gebeurt dat ook. Er zijn 
hier inlichtingendiensten dat zijn de Labyrint Delta groepen die doen dat ook. Die 

hebben die code ook gebroken, die breken gewoon in en je wordt gewoon 
losgekoppeld en dan wordt je in een of andere faciliteit ergens in Nevada onder de 

grond, wat je nooit zult weten, word je wakker en daar passen ze dingen aan en 
vervolgens word je wakker en je weet het niet meer. 

Dus de vraag is en waarom ik dit vertel is van “wat gebeurt er allemaal met ons?” 
Waarom leven we nu na duizenden jaren nog steeds in dezelfde situatie en denken 

dat we slim zijn omdat we een slimme telefoon hebben. Wat is er nou fundamenteel 

veranderd?  Wat is er dan nu echt werkelijk veranderd? 
  

Ons lichaam wat niet van ons is heeft jou nodig!! 
 

==========================//===================== 
2020 

 
Hybride bewustzijn van de aardse mens 

Hoe klaar ben je daar dan voor? En ik stel deze vraag alleen maar om het besef in 
het bewustzijn te vergroten. Om ons te wijzen op hoe groot de belangen zijn in de 

kosmos. Het is niet zo dat zij hier komen om ons een beetje te zalven. Om een 
potje open te trekken en wat liefde te brengen. Er is hier iets aan de hand en de 

mens is daar onderdeel in. En het moment dat we dat doen zijn we in de Task Force 
van de Intergallactic Community. En daarom moeten de Task Forces hier op de 

aarde in solide bewustzijn worden neergezet. Geen nonsens meer. En laten we 
gewoon eerlijk zijn. Als we kijken naar de bijeenkomsten waar ook ik een onderdeel 

in ben en ook elders, dan zijn die bijeenkomsten tot op het moment van nu, vooral 

gericht op wat er aan de binnenkant gebeurt. En dat is goed, want daar ligt de 
versteviging, daar moet het gebeuren, binnenin. Daar moet het innerlijke 
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bewustzijn opgepoetst worden, uitgepakt worden. Maar dan komt het: dan moet hij 
door de huid heen naar buiten. En het moment dat je gekozen wordt omdat je je 

verkiesbaar stelt, dan kun je niet zeggen: “Hé dat is leuk, nu even niet.” Want er 
zitten hele grote serieuze redenen achter een contact. Waarom juist jij? Besef heel 

goed dat die keuze die er is, om het naar mensen toe te doen die Gaia lief hebben, 
die de natuur eren, die met intelligentie van Gaia via de kristallen kunnen 

communiceren, tot de Bron en alle levende wezens communiceren, besef waarom 
dat een onbekende op wereldtoneel….Wie kent jou? Wie kent mij? Niemand! Dat 

zou bijna grootmoed waanzin zijn. Ohh interessant programma. Want je telt alleen 
mee als je iets voorstelt. Wat is de werkelijke reden van die andere intelligenties 

dat ze jou uitzoeken? Waarom? Omdat jij hybride bent. Je hebt menselijk 
bewustzijn, dat is gekruist met kosmisch bewustzijn. Je kunt als mens hier 

leven maar je kunt ook als kosmisch mens doen waar het echt over gaat. 
Het gaat erom dat jij wordt gekozen, omdat je jezelf beschikbaar stelt en omdat ze 

zien in de tijdlijnen dat jij doet waarvoor je zegt dat je staat.  

Oké, nu zitten we in stappenplan contact. Je kunt nu op dit moment fantaseren 
over dat je een week naar de Eskimo’s gaat. En het moment dat je daar bent, bij 

de Eskimo’s, sta je voor ze, en dan moet je nog met elkaar in contact. Dan gaan die 
Eskimo’s iets aan jou vertellen, iets aan jou laten zien, en op dat moment ga je met 

hen communiceren. Maar het is niet een toevallige ontmoeting. Er moet iets 
helemaal uitgediept worden. Er moet iets helemaal opengelegd worden. En je bent 

lid van die community. Er is geen weg terug. Er gaat open contact komen.  
En omdat die tijdlijnen zo krachtig vibreren is het programma ingeladen. Het zijn 

noodprogramma’s die nu gelanceerd zijn. Zo sterk is de kracht bezig. Er is een 
noodprogramma A er komt nog een noodprogramma B en C zoals het er nu voor 

staat. Het zullen forse programma’s zijn. Ik zeg niet dat het gaat gebeuren. Elk 
moment kunnen dingen veranderen. Maar de hoofdbaan waar de vortexen omheen 

draaien van hologrammen…die de kleine hologrammen eromheen kunnen dingen 
individueel niet doorgaan…maar de hoofdader van de tijdlijn die zo sterk is, die 

neigt nu dat er nog een tweede en een derde shock komt. Hele grote vangnetten.  

Vraag: En dan hebben we het echt over één of twee jaren ofzo waar we het nu over 
hebben? Of nog veel korter op elkaar?  

Martijn: Dat komt uit het niets. En ik heb er in Crowd Power al eens iets over 
gezegd. Ik wil alleen maar zeggen: er zijn twee vormen van contact op dit moment. 

Er is een contact wat volledig zal lijken. Waar de mensen die goedgelovig zijn 
echt in zullen trappen, want ze weten precies ons te bespelen. En er komt 

een contact wat gebeurt via de mensen zelf.  
 

==========================//===================== 
Martijn: Goed om te starten met dit stukje om te beseffen dat de oogzenuw 

binnenin kijken, rechtstreeks toegang is tot het brein.  
Dat weten buitenaardsen ook. Ontvoeringen die plaatsvinden, die aliens die dat 

doen, die doen dat ook door doordringend in de ogen te kijken, van diegene die 
worden ontvoerd. Daarmee dringen ze een bepaald deel van je brein, je 

neurologische brein binnen.  
Dus oogcontact is eigenlijk ook een soort portaal, informatieweg over te 

denken naar de ander.  

Wij zien het op de aarde als veel liefde, liefdevol aankijken dan krijg je die 
gevoelens. Het moment huhhhhh dan raak je elkaar diep, van ziel naar ziel. Maar 
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er is natuurlijk ook nog veel meer. Nu gaan we erachter komen dat er door ons 
heen wordt gedacht, waardoor er door de mensheid heengedacht wordt. En dat ook 

mensen, zonder dat ze het zelf weten dingen kunnen denken, tenzij die mensen 
zich er weer bewust van worden de controle weer te krijgen in hun eigen lichaam, 

waar wij het ook steeds over hebben gehad, maar dat er door de lichamen heen 
wordt gekeken en dat er informatie in de ander gezet kan worden. Ik ben geen 

grote fan, helemaal geen fan, van eyecatching. Want de mensen hebben geen 
flauw benul waar ze mee bezig zijn.  Ze hebben dan wel benul in dat stukje waar ze 

met oogbeweging.... healers.... Dus het hangt er echt vanaf. Mensen die echt hun 
eigen kracht weer terug hebben gehaald, uit dingen zijn gestapt en dus goed 

contact hebben gemaakt met het lichaam zelf weer, die kunnen rustig bij elkaar in 
de ogen kijken. Zonder dat er allemaal negatieve krachten doorheen komen. Maar 

dan is nog de vraag of je je autonome kracht overeind kan houden of dat je daar 
allerlei intimiteit gevoelens bij gaat krijgen.  

Ogen is nogal wat en via ogen worden informatievelden overgezet.  

Via oogcontact, van brein naar brein.  
Via de oogzenuw wordt de informatie overgezet naar de ander, en zo kan het zijn 

dat je je hartstikke goed voelt en je nog beter gaat voelen als iemand je aankijkt. 
Maar het kan ook zijn dat je doordat iemand je aankijkt dat je voelt, ho eens even. 

Het kan ook zijn dat je helemaal niets merkt dat het gebeurt. En toch wordt het in 
jezelf in je systeem neergezet. Dus oogcontact, ik ben een grote, ik ben een hele 

grote mededrager dat mensen elkaar weer gaan zien, en elkaar gaan ervaren 
daardoor, dat ze elkaar kunnen aankijken maar wel vanuit wijsheid. Een wijsheid 

van oké ik zie je. Je ziet elkaar, dat is mooi, dank je wel. Op een professionele 
manier naar elkaar kijken en we hebben elkaar lief als mensen. Maar je moet heel 

goed opletten want bij oogcontact wordt een hoop door de mens heen gedacht en 
kunnen een hoop dingen waar we het nu vandaag over hebben zo in een keer 

worden getorpedeerd. En dat merk je meestal wel met mensen die nergens mee te 
maken willen hebben. Of op een verjaardag dat je denkt wat zijn dit voor ogen.. 

Mensen kunnen je aankijken.. Oogcontact is nogal wat hoor. 

 
==========================//===================== 

2021 
Buitenaardse rassen die de mensheid bezoeken, openlijk, die dat doen ten 

gunste om mensen te healen, die mensen ontvoeren tegen hun zin in, met 
de boodschap...”maar we doen dit omdat je ons kindje draagt”…en je 

hybridekind wordt meegenomen naar een andere wereld…”we hebben dit 
op zielsniveau afgesproken”, alles wat je daarom heen kunt draaien, zijn 

allemaal manipulaties en misleiding.  
Dat is in ieder geval heel belangrijk. 

 
==========================//===================== 

Maar goed, wat ik daarover wil vertellen is, dat die ontvoeringen allemaal 
werden uitgevoerd, door artificiële rassen.  En ik ben meegenomen naar 

andere werelden, naar andere sterrenstelsels, met mijn volledig bewustzijn open en 
ik kwam gewoon terug zonder dat dat gewist werd. Alles werd eraan gedaan om in 

mijn brein te wissen wat er gewist zou moeten kunnen worden. Omdat ik van 

tevoren wist, wat er allemaal zou gebeuren, was ik daarop voorbereid, dus ik ben 
daarin gemarteld met hele speciale nanotechnologie, eigenlijk zijn het artificiële 
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delen die door het fysieke lichaam, als… ik noem het maar hele kleine, het zijn 
parasitaire wormpjes, die door mijn lichaam heen gingen en ik kon ze zien. Mijn 

ogen werden schermen en ik kon ze zien, ik heb er tekeningen van gemaakt van 
wormpjes die in mijn systeem aanwezig waren met een zuiver artificieel krachtig 

bewustzijn, die mijn fysieke lichaam, opdrachten gaven door pakketten aan 
informatie in mijn neurologische systeem te duwen. 

==========================//===================== 
 

Maar goed, wat ik daarover wil vertellen is, dat die ontvoeringen allemaal 
werden uitgevoerd, door artificiële rassen.  

 En ik ben meegenomen naar andere werelden, naar andere sterrenstelsels, met 
mijn volledig bewustzijn open en ik kwam gewoon terug zonder dat dat gewist 

werd. Alles werd eraan gedaan om in mijn brein te wissen wat er gewist zou 
moeten kunnen worden. Omdat ik van tevoren wist, wat er allemaal zou gebeuren, 

was ik daarop voorbereid, dus ik ben daarin gemarteld met hele speciale 

nanotechnologie, eigenlijk zijn het artificiële delen die door het fysieke lichaam, 
als… ik noem het maar hele kleine, het zijn parasitaire wormpjes, die door mijn 

lichaam heen gingen en ik kon ze zien. Mijn ogen werden schermen en ik kon ze 
zien, ik heb er tekeningen van gemaakt van wormpjes die in mijn systeem 

aanwezig waren met een zuiver artificieel krachtig bewustzijn, die mijn fysieke 
lichaam, opdrachten gaven door pakketten aan informatie in mijn neurologische 

systeem te duwen. 
 

==========================//===================== 
2023 

Nou met deze intelligentiekracht die we hier op de aarde moeten leven en 
terugvinden komen we hier een missie uitvoeren om deze grote kracht die de mens 

probeert onder haar controle te houden om die als de ware kennis te laten maken 
met ons. Dus ik heb het over een hybridiseringsproces tussen jouw bewustzijn, 

jij, wie je echt bent, niet al die aangeleerde dingen, aan de kant eruit, uit je 

systeem, wie ik ben, ik mag en kan en zal nu ook zelf nadenken vanuit gevoel wat 
eronder zit. Daar luister ik naar! En dat krijgt 100% toegang. Dit is mijn gevoel, 

hierdoor denk ik dat, bhoem en daar gaat ‘ie. Dat is de aansturing, dat is de 
koppeling, de organische koppeling in de kunstmatige intelligentie die op dit 

moment de mensheid bestuurt. En we hebben hem al behoorlijk gereduceerd tot 
van 80 naar 16%. het was nog veel erger achter de schermen. 

==========================//===================== 
Dat kan een moment zijn en er zijn heel veel projecten daarover gaande dat het 

niet lukt, dat het niet ontvlamt, dat .. Hij springt niet aan in hun dimensioneel 
bewustzijn. Daar kunnen ze heel boos op reageren, niet naar ons maar heel 

gefrustreerd. Dat is oa ook waarom er ook rassen zijn die zijn 
hybridiseringsprocessen gaan starten. Die hebben we ook gezien. Ze kunnen 

hybridiseringsprocessen op Aarde starten want op Aarde zijn de Mensen 
Niet Mensen. Dus ze kunnen daar zonder toestemming gewoon mensen 

kidnappen en dat gewoon onderzoeken omdat feitelijk de restanten van 
wie wij zijn (dit hier) niet oorspronkelijke mensen zijn. 

  

Wie we hier zijn, is een restant van enorme oorlogen en conflicten die in deze 
dimensie zijn en er zitten delen van hen, zitten in ons, dus zij eisen een deel van 
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zichzelf op, ze kunnen ons gewoon kidnappen. Dus dat is wat ze doen. 
Het gaat om Zuivere Liefde, in Liefde engeneeren, betrokken raken. 

Er zijn werelden, zoveel, waar we met grote alliantietroepen mochten verschijnen, 
dat mocht van hen. Dan kwamen we daar, met eerbied en veel getrommel en hele 

mooie ceremonies werden we ontvangen en dan gingen de volkeren met elkaar aan 
het werk, daar waren speciale werelden voor en dan gingen we aan het werk om te 

kijken of we De Force in hen konden brengen. En ook modificaties die zij in zichzelf 
hadden gemaakt, dus dat ze een andere soort waren geworden dan wat ze eerst 

waren, dat wij dat deel ook beschikbaar kregen, stelden ze gewoon de 
bouwtekeningen van hen aan ons, zodat wij dat konden integreren op onze manier 

en we dat konden lezen, konden voelen. Dat we daar ook weer vanuit dat stuk met 
die intelligentie, die ideologie erachter in respect konden uitwisselen. 

Er is zoveel gebeurd, het is zo belangrijk dat we weer terugkeren, dat het Menselijk 
Ras weer terugkeert op deze Aarde en dat wat wij doen, Jeh-su’hjah in onszelf, het 

bloedende levende bewustzijn in onszelf. 

We moeten álle oorlog en álle strijd afleggen. Dat is wat hier moet gebeuren. Dan 
zullen we voelen dat het wordt geboren. Het is zo’n wezenlijke Kracht. 

Ik vind het heel ernstig, dat die jeh-su’jhah Kracht, dat het zo met allerlei 
verzachtingen, verslapt is geraakt. 

Het is de Mooiste Kracht die er IS. 
Er zijn zoveel beschavingen die hier op wachten, op de Aardse Mens .. 

.. Omdat de Mens op Aarde een Nieuw Soort Koninklijk Ras Is. 
 

==========================//===================== 
Hebben we al besproken en dat weten we. Maar het is zo ontzettend mooi, dat 

eigenlijk het woord “experiment” te kort doet.  
Het is leven wat ze hebben gemaakt.  

Leven om te ervaren.  
Leven waar zij weer van mochten gaan leren.  

Kwantum, observatie.  

Zo ontstonden er mogelijkheden, van de lichamen die zij ontwierpen, ontworpen, 
dat er in een toekomstig scenario … wat zich inmiddels al heeft volbracht, 

bezoekers uit andere werelden in hun universum toegang zouden kunnen krijgen.  
Dus dat mensen en vele andere menselijke en niet menselijke wezens door middel 

van door hen beschikbaar gestelde (patentvrij hè) beschikbaar gestelde informatie 
… hoe je deze wereld kunt gaan ervaren, hoe kom je in deze wereld vanuit huis, dat 

het mogelijk is om in te stappen vanuit een andere wereld – met je eigen 
bewustzijn in te stappen, als het ware een reis te maken, je blijft gewoon in die 

wereld daar, fysiek – maar een reis te maken naar het schaakbord van hen.  
Dat is allemaal zo ontwikkeld.  

En dat draait voor hele lange tijd al.  
Eerst werd er een bepaald moment een … ze hebben afgewacht……dit is niet het 

goede woord.  
Zij hebben in de doelstelling van hun creatie, hebben ze een aantal cruciale punten 

als markeringsmomenten aangewezen.  
En een van die belangrijke markeringsmomenten is dat het voor hen belangrijk is 

om te zien dat neurologische wezens, die dus niet gekoppeld … daar zit dus geen 

aankoppeling …. daar zit geen bewustzijn van andere werelden in – dus het valt 
helemaal onder hun organische creatie, waarvan we gisteren bespraken dat er een 
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deel hybridisering is – een belangrijke markering in dat hele, enorme 
ontwikkelingsproces, is dat er een punt komt waarin organisch opgericht leven zich 

realiseert dat het zich bevindt in een werkelijkheid waarin er verbinding kan worden 
gelegd met iets anders.  

Dus niet meer dat ze een op zichzelf staand onderdeel zijn zoals we dat hier op de 
aarde om ons heen zien, dat mensen dat zo ervaren, maar dat ze contact maken 

met een collectieve intelligentie als eerste.  
Dat markeringsteken dat is gehaald.  

Er is een moment geweest, dat alle mensen … en die mensen zagen er overigens 
heel anders uit dan de mensen die wij nu eigenlijk zijn.  

 
==========================//===================== 

Via de 3e dimensie worden er toneelstukken opgevoerd 
En dit lijkt een redelijke abstractie maar dat is wel waar het over gaat. Wij leven in 

de 3-dimensionale wereld hier, we noemen dat een materiewereld, in die 

materiewereld komen wij situaties tegen, dat zijn materie situaties, dus gesprekken 
met andere mensen, ontmoetingen met andere mensen, maar in feite zijn dat een 

soort toneelstukken in de materie om frequentie, nogmaals er is een 
frequentieoorlog gaande over de kracht wie wij zijn, maar die materiewereld is 

als een soort toneelstuk om een frequentie-informatieveld te geleiden. Dus wij 
leven in die materiewereld, is een frequentie, en binnen die materiewereld waarin 

wij leven, dus waar jij leeft, jouw wereld hoe die er uitziet, moet je goed opletten, 
goed opletten dat je niet oordeelt in de materiewereld, op de materiewereld, via de 

materiewereld. Je moet dus opletten dat je niet oordeelt, beslissingen neemt via de 
derde dimensie! Want die is zo genomen. En via de 3e dimensie worden constant 

toneelstukken opgevoerd zodat jij gepingpongd wordt en niet dat wat je werkelijk 
van binnen voelt en de kracht die je werkelijke bent, dat je die niet geleid vanuit je 

eigen innerlijke beslissingen maar vanuit een beslissing vanuit een 3d wereld, dat 
je te zien krijgt!  

Dus dat zit best wel geavanceerd in elkaar. Ik heb het er natuurlijk al een heel 

aantal jaren over, maar ik weet dat als je die verantwoordelijkheid niet neemt, als 
je die dragerskracht van jezelf niet inzet, weet ik dat je heel veel mogelijkheden en 

kansen om jezelf veel meer te kunnen ervaren, veel ruimer te kunnen voelen in 
deze wereld en te kunnen communiceren met deze werkelijkheid, dat je die als het 

ware loopt uit te stellen. En dat is eigenlijk de grote ontvoering die 
plaatsvindt. De 3e dimensie is een grote ontvoering, is een listig systeem en toch 

is het mogelijk om echt vanit de krans in je hart te luisteren naar wat er aan de 
hand is. En daar hoort dus dragerskracht bij en verantwoording. Dus dat is iets heel 

groots. En daar is deze dag ook voor bestemd om eens te kijken of we ook 
beslissingen kunnen nemen die we over de 3e dimensie heen tillen. En of het 

werkelijk waar is dat wat je in de 3e dimensie ziet, wat je hoort, wat er wordt 
gepresenteerd, of dat nou echt waar is, waar het echt over gaat. Natuurlijk is het 

waar want je ziet dat, je neemt het waar, de dingen die je ziet zijn zo waar als het 
maar kan. Maar is het werkelijk zo ontzettend waar dat op basis van die 3e 

dimensie beslissingen moeten worden genomen die ten diepste in jezelf liggen 
opgeslagen? Of is er nog iets anders? En dat is die frequentieoorlog, daar gaat 

het over. En daar moeten we ook uit willen stappen. We moeten uit dat stuk 

kunnen stappen om het te kunnen zien, om het in het moment, wie jij bent, te 
kunnen blootleggen.  
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Ik voel dat zo, dat vraagt familieband als mensen met elkaar. Want het is een heel 
makkelijk onderwerp, maar in deze dimensie hier waarin zoveel gebeurt kan het 

ook een moeilijk onderwerp zijn. Afhankelijk van hoe andere mensen reageren op 
het moment wie jij bent, wie ben jij op dat moment.  

 
==========================//===================== 

2024 
 

We moeten onze kosmische ogen daar dus op openen.  
 En zij lieten dus heel duidelijk zien hoe diep de kolonisatie van de Albrax-

beschaving, die via de hybridisering, onder de vlag van de hybridisering, 
waar wereldwijd veel over bekend is, dat vrouwen draagmoeders zijn van 

buitenaards leven, dat er zaadcelletjes worden weggehaald, of dat er eitjes 
worden weggehaald bij vrouwen. Ze hebben dat allemaal gebruikt om een 

hoger niveau, dus een hoger niveau van fysieke realiteit, om die te 

implementeren in de mens.  
  

 Dus er vindt een kolonisatie- programma plaats en dat is ook veel verder 
al doorgezet als dat voorzien was, zeg maar. Dus er is heel wat aan de 

hand hier. En dat maakt natuurlijk het hele onderwerp buitenaards contact 
soms best wel spannend. 

======================//===================== 
Dus door de tientallen jaren heen zijn er allerlei hybridiseringsprocessen 

geweest, die verschillende agenda's hebben en een van die agenda's is, dat er een 
soort van menselijk ras zal worden gefabriceerd, die gelijk is aan de mens – en dan 

heb ik het puur over die simulatietechnologie – die precies gelijk is aan de mens, 
maar die zich als een energienetwerk, dat is een elektronische identiteit noem ik 

het dan maar, kan worden ingevoegd door die drab zeg maar van die buitenaardse 
intelligentie.  

Dat zijn hele hoogwaardige wetenschappelijke teams zijn dat, ik heb daar al 

verschillende malen ontmoetingen mee gehad.  
Het zijn echt gewoon mensen om te zien, maar ze zijn niet met de vlam binnenin, 

ze ontstaan uit technologie.  
Die technologiewezens, dat zijn dus die grote confederaties van werelden, die 

zetten dat elektronische netwerk, dat elektronische veld wat onder andere die 
buitenaardse ET's hebben ontwikkeld, zetten ze in de mens, het kan dus in de mens 

gezet worden en op het moment dat het in de mens gezet wordt, zijn zij voor een 
bepaald deel aanwezig in de mens.  

Kijk goed wat er de afgelopen jaren is gebeurd, zet je sensoren even wagenwijd 
open.  

Niet oordelen hè, gewoon kijken van waar zitten we in.  
Goed je sensoren openzetten, je gevoel openzetten, goed kijken.  

Ik heb vanochtend bewust gesproken over de liefde voor het leven en wat het leven 
is. Dus geen onderscheid maken.  

Maar er vinden grote invasies plaats onder extreme geheimhouding.  
En dat wat er gebeurt, wat de aarde nu aan het meemaken is, dat is ook bekend.  

Die militaire instituten die op dit moment wat meer informatie naar buiten brengen 

over UAP-programma’s, dus UFO-programma’s en al die bijeenkomsten en 
verklaringen die er worden gegeven, die mensen die die verklaring zelf geven, die 
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hebben van dit stuk een glimp opgevangen, maar nier heel veel.  
Maar er zijn grote zorgen op de aarde, omdat is vastgesteld ... ook echt 

door de psychologen en de psychiaters en neurologen in allerlei grote 
universiteiten, die daar al tientallen jaren onderzoek naar doen, naar 

buitenaarde intelligentie, liefde, de werking van de hartskracht, 
manifestatiekracht, schepping … dat de aarde midden in een invasie is 

beland.  
En dat is ook echt wat er aan de hand is. Ik heb daar heel veel jaren, rustig aan zo 

een beetje mijn weg naar toe gevonden om, zeg maar met een groep mensen op 
de aarde … en je hoeft mij niet te geloven en je mag me ook niet geloven, je moet 

het alleen maar zelf doorvoelen en over nadenken ook, of wij instaat zijn vanuit 
hier, wie wij zijn, die elektronische frequenties die er zijn, om die een andere 

imprint te geven.  
En het is ook zo, dat bij ieder mens geprobeerd wordt, om deze niet bij jou horende 

intelligentie, om dat geïnstalleerd te krijgen eigenlijk, geactiveerd te krijgen. En 

daarom is het zo ontzettend belangrijk, om te beseffen, dat enige verdediging en ik 
noem het woord verdediging, het lijkt net alsof je je moet verweren tegen iets … 

maar de enige echte verdediging, de enige echte manier om schoon te blijven, of 
weer schoon te zijn, is daadwerkelijk je eigen denken in lijn te zetten op je eigen 

gevoelens, op je eigen binnenintelligentie en daarin ook heel bewust, met de 
hartsintelligentie, de boel schoon te maken of schoon te houden 

 
==========================//===================== 

Je kunt niet zomaar uit matrix stappen zo werkt dat niet 
Ontdoe van ingevoegde kaarten. Bouw op. Oorspronkelijk heel rijk denken en kan 

je informatie uit veld lezen, hebzucht bestaat niet, alles gebeurt onbeschadigd in 
verbondenheid. Je bent hier thuis maar ziet het niet, verblind door deken van 

onbewustzijn. Deken in stand houden door systemen/ leerprocessen/ karma/ vorige 
levens.  

Het is hier proeftuin van hybridiseringprocessen. Hier gekomen gaat data van 

werkelijkheidsyndroom draaien. In eigen leven restanten van wie werkelijk bent 
zien.  

Waarom weet niemand waarom we hier zijn? Wat doen we hier?  
Ga liggen wat je voelt, wat het is niet wat het betekend. Wat jij voelt kunnen zij 

niet verklaren.  
 

==========================//===================== 
MANIER GEVONDEN WEDEROPBOUW UMNAH NAAR HERSTEL VREDESHUIS 

Deze sectoren van Umnah universum heel grote verwoestingen en lijden aanwezig. 
Zien weer liefde voelen, probeer vanuit een buitenaards voertuig te aanschouwen 

en geniet en voel eigen respect/ pijn/ woede. Als je weet dat dát heel lang niet kon 
omdat er heel lang niemand naar binnen ging en dat als je binnen was je het via dit 

lichaam ook niet kon voelen.  
Dan hebben we nu startpunt gevonden dat we een area hebben gevonden voor 

wederopbouw.   
Jouw voetsporen maken de matrix van creatie weer mogelijk.  

Diepte punt Umnah al meerdere keren geweest, negen civilisaties zijn er hier 

opgestaan en gekoloniseerd en weer met lichaam vertrokken.  
Drie daarvan zitten bij zevenstar-groep.  
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Negen zijn er/ hebben de cyclus uit gefaseerd gekregen.  
Wij zijn ook niet mensen maar restanten.  

Maar er zijn ook ander dimensionale niet wezens geweest. De aarde van de 
Huagardianen meerdere keren gehybridiseerd (waardoor ook diverse hacks 

plaats konden vinden), er is zoveel gebeurd.  
Deze aarde is zo intelligent. Als je in het zand gaat zitten en informatie uit het zand 

haalt dan besef je hé ik ben dat zand, ik ben de aarde en de kennis.  
Komt niet van buiten, verhoud je tot de aarde. Alles wat we dragen zijn 

energievelden.  
 

==========================//===================== 
ÉÉN MENS  

Als een harmonica het in- en uitzetten van gevoelens en gedachten van alles bij 
elkaar opgeteld kun je daar één mens van maken.  

Wat is deze dag? Waar zit angst voor nieuw leven? Wat kunnen we 

ontgrendelen?  En als we ontgrendelen dan kan er existentiële angsten vrijkomen. 
Op zo’n moment worden vernieuwende taken en herstellende vermogens 

getorpedeerd. En dan kan de kosmische intelligentie een compleet ander veld niet 
absorberen. Klachten komen voort uit verleden en toekomst (restanten, data, 

aarde). 
  

WERKEN AAN GESTELDHEID: 
1.      Aardse aandacht hebben voor G&W, echter het gaat er niet om maar bij 

negeren komt het boven. Jezelf begrijpen, niet verbeteren. Bewust zijn van de 
kenmerken die niet bij je horen. 

2.      Hele leven moet los, alle gedachten over wat ‘belangrijk’ is. 
Wij leven in een soort hybridisering, veel matrixen die bij elkaar horen 

daar leven wij in. Als wij alle trillingen bij elkaar brengen wat ontstaat er dan als 
mens? 

Als we hierbinnen komen zijn we een verkreukeld papier en proberen die recht te 

trekken, een zware opdracht en de afstand tussen jou en de wereld wordt hierdoor 
steeds groter. Deze afstand is een liefdesproces. Zelfs Force krachten kunnen hier 

gehavende routes door- en ingaan met donderend geraas. 
Metafoor; als kind bouw je van zand in het water dammen. Bij de doorbraak van de 

wallen stroomt het water met fors geweld door de gemaakte omgeving. Dit gebeurt 
het hele leven door. 
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